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Geacht College en Raadsleden 

Nu de tunnel voor Wogmeer onder de turborotonde waarschijnlijk wel zijn beslag zal krijgen,welke 
uitvoering natuurlijk een miskleun van de eerste orde zal zijn en zie het verslag, ingezonden in het 
NHD van Eric Schreuder, en doe nog een kopie schets erbij,wat doeltreffend geldt ook voor de 
andere Koggenlanders,buiten de Wogmeerders en Uw college met raad het volgende: 

De Heer Jacq Broers van de Oke partij heeft tijdens de rondvraag van de Com Grondgebied, hier al 
een vraag over gesteld,maar nu willende andere Koggenlanders, ook een tunnel voor het 
langzame verkeer bij de aansluiting Braken/4 baansweg N 243( zie kopie overzicht nieuwe kruising) 

Deze overgang wordt nu ,maar ook vervolgens na de reconstructie met stoplichten uitgevoerd maar 
U moet beseffen dat dit de drukste overgang is van regio Koggenland .De Noord/Zuid verbinding 
Alkmaar-Hoorn. Hier wordt door scholieren en andere gebruikers(recreanten)heel veel gebruik 
gemaakt en is de hoofdader langs de provinciale wegen. 

Deze sitautie zou U niet moeten willen, de veiligheid staat voorop, zoals we zien met allerlei 
maatregelen en U heeft als College en Raad deze invulling ingestemd en goed bevonden.,naar druist 
in tegen het beleidskader VEILIGHEID 

Gezien de werkzaamheden zou het nog mogelijk moeten zijn de reconstructie te wijzigen,en tijdig de 
projectgroep van de N 23 te moeten overtuigen van deze noodzakelijke verandering in het kader van 
de veiligheid van de gebruikers van deze over/doorgang. 

De kosten moeien geen probleem zijn daar het project toch niet binnen de raming van de kosten zal 
blijven maar voprteļe toekomst een betere waarborg geeft voor veiligheid voor de gebruiker van 
deze overgang. \ \ 

In afwachting van\Uw laerichfēñļTejcen ik 
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Uitgelicht 

ïecstunne 
mm SCHREUÖER 
Obdam 
Met grote verbazing las i k i n het 
N H D van ÍO maart l ie t raadsversĩag 
over de plannen voor een fietstun

nel ia dc Wogmeer. Een aantal 
weken geleden kregen alle inwo

ners van Koggeoland een ui tnodi 

g ing om mee te denken over de 
b e z u i n i g i n g p ì a n n e n van circa z 
mil joen euro per jaar voor de ko

mende jaren. Ik oen zelf niet ge

weest en een begroting heb i k ook 
nooit gezien, das weet i k niet of er 
rekening is gehouden met de aan

íegkostcn van deze. fietstunnel van 
bi jna 800.000 euro. 
Maar wanneer y als gemeente voor 
een handjevol f.eċsers zoveel geld 
uitgeeft, ter.viìl c i een goed alter

natief is (fìccsLvjg die volledig 
betaald word* door de provincie) 
en er stevig b e z i á n i g d moet wor

den, vind i k d i t ongepast. Hoe w i l 

men di t financieren? Zeker weer 
via de bekende (makkelijke) wegen, 
zoals het verhogen vaa de WOZ of 
niet geoormerkt ġeld voor de zorg? 
Waarom moet dit , is er een enquê te 
geweest o m te inventariseren hoe 
de gebruiker (fietser) hierover 
denkt? Wordt di t weer een van de 
vele mislukte prestigeprojecten die 
achteraf a l t i jd duurder uitvallen? 
En dan. de opmerking van de wet

houder dat het ontwerp niet meer 
aangepast kan worden om liet 

goedkoper te maken, daar het al 
een gelopen race is, slaat werkel i jk 
nergens op. Er is nog geen spade i n 
de grond gestoken, dus het kan 
nog alle kanten op. 
U i t het verslag van de gemeente

raadsvergadering las ik geen enkele 
oppositie, hoogstens een opmer

k i n g over de hoeveelheid gebrui

kers en de uitvoering. D i t kan i k 
m i j niet voorstellen, zeker niet als 
elke cent binnen de gemeentebe

grot ing omgekeerd moet worden. 
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